

Aluminum Cleaner and Brightener

ALUMINUM BRIGHT RTU

DESCRIPTION

A liquid ready to use cleaner and brightener designed for use on transportation vehicles. Contains a blend of non fuming acids, surfactants, and aluminum pacifiers.

FEATURES

BENEFITS

- | | |
|-------------------------|---|
| • Ready to Use | • Eliminates mixing errors that could do damage to aluminum. Note: product may be diluted 1:1 part water for light cleaning and brightening. |
| • Fumeless | • Acids used in Aluminum Bright do not give off fumes, making it user friendly. |
| • Hydrofluoric Free | • Formulated without hydrofluoric acid which is very unsafe for the user. |
| • No Etching | • Unlike common aluminum brighteners, Aluminum Bright will not etch. |
| • Versatile Application | • Surfactants allow for either foam or spray application. |
| • Pacifies | • Special pacifiers condition aluminum, which greatly retards future discoloration. |
| • Multi Metal Safe | • Use on all types of aluminum including polished aluminum. Safe on stainless and mild steel. |

APPLICATIONS AND DILUTIONS

Apply to aluminum, polished aluminum, or stainless steel as supplied out of the container. Product may be diluted 1:1 part water for light cleaning. See supplier label for exact procedures for applying and rinsing.

SPECIFICATIONS

Physical Form.....	Thin Liquid	Specific Gravity.....	1.012
Colour.....	Clear	Shelf Life.....	2 years
Odour.....	Mild	Flash Point.....	None
pH (Concentrate).....	<1.0	WHMIS.....	Class E, D1A
		TDG.....	Class 8 corrosive

Azureur et nettoyeur pour aluminium

ALUMINUM BRIGHT RTU

DESCRIPTION

Liquide prêt à l'usage comme nettoyeur et azureur conçu pour utilisation sur les véhicules de transport. Contient un mélange d'acides sans émanations, de surfactants et de pacifiant d'aluminium.

CARACTÉRISTIQUES

AVANTAGES

- | | |
|---|--|
| • Prêt à utiliser | • Élimine les erreurs de mélange qui pourraient endommager l'aluminium.
Remarque : le produit peut être dilué à 1:1 partie d'eau pour un nettoyage et un lustrage léger. |
| • Sans émanations | • Les acides utilisés dans Aluminum Bright ne dégagent pas d'émanations, le rendant ainsi plus convivial. |
| • Sans fluorhydrique | • Formulé sans acide fluorhydrique qui est très dangereux pour l'utilisateur. |
| • Sans mordantage | • Contrairement aux azureurs d'aluminium communs, le Aluminum Bright ne décaperait pas l'aluminium. |
| • Polyvalence d'application | • Les surfactants permettent une application en atomiseur et en mousse. |
| • Pacifiant | • Les pacifiants spéciaux conditionnent l'aluminium, ce qui retarde grandement la décoloration future. |
| • Sécuritaire pour de multiples types de métaux | • S'utilise sur tous les types d'aluminium, y compris l'aluminium poli. Sécuritaire sur l'acier inoxydable et les aciers doux. |

APPLICATIONS ET DILUTIONS

Appliquer sur l'aluminium, l'aluminium poli ou sur l'acier inoxydable tel que fourni dans le contenant. Le produit peut être dilué à 1:1 partie d'eau pour un nettoyage léger. Voir l'étiquette du fournisseur pour la procédure exacte d'application et de rinçage.

SPÉCIFICATIONS

Forme physique.....	Liquide dilué	Gravité spécifique.....	1,012
Couleur.....	Claire	Durée de conservation	2 ans
Odeur.....	Légère	Point d'éclair.....	Aucun
pH (concentré).....	< 1,0	SIMDUT.....	Classe E, D1A
		TMD.....	Classe 8 (corrosif)